



**REGISTRATION AND SUPPLY & UNIFORM**  
**DISTRIBUTION SCHEDULE**  
**AY 2022 - 2023**

11 August 2022

Ref: 2022/1

<p>Dear <b>Parents</b>,</p> <p>We wish you a continued health and wellness and spend the happiest times with your children this summer.</p> <p>As we draw closer to the school opening on the <b><u>29<sup>th</sup> of August 2022</u></b>, we are delighted to inform you of the distribution schedule of the school supplies and uniform. Details of which can be found in the next page.</p> <p>For your safety, please consider the following guidelines:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Wear face masks and hand gloves when entering the school premises.</li><li>2. No gatherings in front of the school gate. The person in-charge in the school gate will guide you of the process. We also have staff in the reception to support you in the registration and distribution process.</li><li>3. Always observe social distancing in the school.</li><li>4. The fitting of the uniforms will not be allowed. The staff shall provide you with the size you have determined.</li><li>5. Only one family member can be accommodated in the school.</li><li>6. Temperature will be checked upon entry. Any parents with a temperature equal to exceeding 37.5 °C will not be admitted.</li></ol>	<p>أولياء الأمور الأعزاء،</p> <p>نتمنى لكم دوام الصّحة والعافية وقضاء أسعد الأوقات مع أطفالكم بالإجازة الصّيفيّة.</p> <p>مع اقترابنا من افتتاح المدرسة في <b><u>29 أغسطس 2022</u></b> ، يسعدنا إخباركم بجدول توزيع اللوازم المدرسيّة والزي المدرسي. يمكنكم معرفة التفاصيل في الصفحة التّالية.</p> <p>من أجل سلامتكم ، يرجى مراعاة الإرشادات التّالية:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. ارتداء أقمعة الوجه والقفازات عند دخول المدرسة.</li><li>2. لا تجمعات أمام بوابة المدرسة وسيرشدك الشخص المسؤول في بوابة المدرسة إلى ما هو مطلوب. لدينا أيضًا موظفين في قسم الاستقبال لدعمك في عملية التّسجيل واستلام اللوازم المدرسيّة.</li><li>3. المحافظة على مسافة التّباعد الاجتماعيّ في المدرسة.</li><li>4. لن يسمح بقياس الزي الرّسمي. يجب أن يزودك الموظفون بالقياسات التي تحددها.</li><li>5. يمكن استيعاب فرد واحد فقط من العائلة في المدرسة تجنّبًا للازدحام.</li><li>6. سيتم فحص درجة الحرارة عند الدّخول. لن يتم قبول أي ولي أمر تزيد درجة حرارته عن 37.5 درجة مئوية.</li></ol>
---	---



<p>7. You will need to bring the following when coming to school:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>RECIEPT</b> which will be presented to the assigned person at Gate 1.</li><li>• Though ballpen is available, we encourage you to bring your own to avoid cross contamination.</li><li>• Extra face masks and gloves</li></ul> <p>8. For parents who will pay the fees or for purposes of re-registration, you are requested to go to the reception via GATE 1.</p> <p>9. For the collections of school supplies and uniform, you are requested to visit the store through GATE 2. You will be asked to sign a receipt slip confirming that you receive the supplies in good and hygienic conditions.</p> <p>10. Please read the school contract available in the school website. Click the link: <a href="https://aias.ae/wp-content/uploads/2017/09/School-Parent-Contract-Arabic-English.pdf">https://aias.ae/wp-content/uploads/2017/09/School-Parent-Contract-Arabic-English.pdf</a>. Our team will ask you to sign the agreement as mandated by SPEA which guarantees that you have read and understood the school policies and agreements prior to your completion of the registration.</p> <p>We expect volume of parents in the afternoon. As for this, we suggest that you come early to avoid inconveniences as we will serve you on a first come and first serve basis. Looking forward for your usual cooperation and support.</p>	<p>7. يرجى من حضراتكم إحضار الآتي عند المجيء إلى المدرسة:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• الإيصال الذي سيتم تقديمه إلى الشخص المعين في البوابة 1.</li><li>• إحضار قلم حبر خاص بك حرصًا على سلامتكم.</li><li>• أقنعة إضافية للوجه وأيضًا قفازات.</li></ul> <p>8. يُطلب منك الذهاب إلى مكتب الاستقبال من البوابة رقم 1 لدفع الرسوم الخاصة باللوازم المدرسية أو إعادة التسجيل .</p> <p>9. للحصول على اللوازم المدرسيّة والزي المدرسيّ ، يُطلب منك زيارة المكان المخصص من البوابة رقم 2. سيُطلب منك التوقيع على إيصال استلام يؤكد استلامك للمستلزمات .</p> <p>10. يرجى قراءة سياسات وإرشادات المدرسة المتوفرة على موقع المدرسة من خلال الضغط على الرابط: <a href="https://aias.ae/wp-content/uploads/2017/09/School-Parent-Contract-Arabic-English.pdf">https://aias.ae/wp-content/uploads/2017/09/School-Parent-Contract-Arabic-English.pdf</a>. سيطلب منك التوقيع على الاتفاقية كما هو مطلوب من قبل SPEA والتي تضمن أنك قد قرأت وفهمت سياسات وإرشادات المدرسة قبل إكمال التسجيل.</p> <p>نتوقع مجيء الآباء في فترة ما بعد الظّهر. لذا نقترح أن تأتي مبكرًا لتجنب أي إزعاج لأننا سنخدمك على أساس من يأتي أولاً يُخدم أولاً. نتطلع إلى تعاونك ودعمك المعتاد.</p>
---	---



May Allah keep us safe all the time and enjoy the remaining of the vacation. See you soon!	نتمنى لكم إجازة صيفية سعيدة دمتم في رعاية الله وحفظه.
Kind regards,	نراكم قريباً!
<b>Mrs. Jessica Griffin</b> School Principal	مع تحيات مديرة المدرسة: السيدة جيسيكا جريفين

### SCHOOL SUPPLIES DISTRIBUTION SCHEDULE

Grade	Date		Time
	From	To	
KG 1 and 2	15/08/2022 Monday	-	9:00 am to 2:00 pm
Grade 1 to 3	16/08/2022 Tuesday	17/08/2022 Wednesday	9:00 am to 2:00 pm
Grade 4 to 7 (Boys)	18/08/2022 Thursday	20/08/2022 Saturday	9:00 am to 2:00 pm
Grade 4 to 7 (Girls)	22/08/2022 Monday	23/08/2022 Tuesday	9:00 am to 2:00 pm
Grade 8 to 12 (Boys)	24/08/2022 Wednesday	25/08/2022 Thursday	9:00 am to 11:00 am
Grade 8 to 12 (Girls)	24/08/2022 Wednesday	25/08/2022 Thursday	12:00 pm to 2:00 pm

We are closed every FRIDAY and SUNDAY. Registration is on-going during weekdays from Monday to Thursday from 9:00 am to 2:00 pm including the following Saturdays:

التسجيل مستمر خلال أيام الأسبوع ماعدا يومي الجمعة والأحد، وستكون المواعيد من الإثنين إلى الخميس من الساعة 9:00 صباحاً حتى 2:00 مساءً. بما في ذلك أيام السبت التالية:

27/08/2022 9:00 am – 2:00 pm

03/09/2022 9:00 am – 2:00 pm

10/09/2022 9:00 am – 1:00 pm

Parents who have children from other grade levels can select any dates from the schedule at your own convenience.